
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΛΟΒΕΡΔΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Β1 ΒΟΡΕΙΟΥ ΤΟΜΕΑ ΑΘΗΝΩΝ 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

 
Προς τον υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Θέμα : « Αντικατάσταση Γιάννη Χατζηθεοδοσίου από τη θέση του 

Προέδρου της Κεντρικής Ένωσης Επιμελητηρίων Ελλάδος ( ΚΕΕΕ ) ». 

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

Η αιφνιδιαστική αντικατάσταση του κ. Γιάννη Χατζηθεοδοσίου ως Προέδρου της ΚΕΕΕ 

προκαλεί έκπληξη και ερωτηματικά. Κι αυτό γιατί είναι απολύτως αναιτιολόγητη. 

 

Ερωτάσθε :  

1. Για ποιους λόγους έγινε η αντικατάσταση του κ. Χατζηθεοδοσίου ; Τί δεν «άρεσε» από 

τη δράση του κ. Χατζηθεοδοσίου ; 

2. Ο επικεφαλής ενός επιμελητηριακού φορέα πρέπει να ευθυγραμμίζεται πειθήνια στις 

κυβερνητικές πολιτικές για να μην κινδυνεύει με αντικατάσταση ; 

 

 

Αθήνα, 11 Φεβρουαρίου 2022 

Ο ερωτών 

 

Ανδρέας Λοβέρδος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3157

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/2/2022




